
Skolebestyrelsesmøde 
Den 21. august 2024 

Tilstede: John Peter Cowen, Mette Wichmann, Karina Jakobsen, Dennis Greve 

Jespersen, Naomi Thuvaraga James, Bente Mølby Rask, Thor Christiansen, Søren 

Storm og Lisa Mikkelsen 

Fraværende: Frances O´Donovan-Sadat, Sussie Enghøj Bruun, Michael Fuks 

Referent: Lisa Mikkelsen 

 

 Velkommen 

Vi begyndte mødet med en præsentationsrunde, da det var første møde for Naomi, 

som er ny forældre i bestyrelsen. Det var ligeledes det første møde for Søren, ny 

distriktsleder på Erritsø Fællesskole. 

 

 Information om skolebestyrelsens arbejde v/Søren 

Søren orienterede om skolebestyrelsens arbejde, herunder hvilken lovgivning og hvilke 

opgaver bestyrelsen arbejder under og med. Skolebestyrelsen er et lukket fora, hvorfra 

man ikke må videregive fortrolige oplysninger, med andre ord – husk der er 

tavshedspligt. 

 

 Status fra matriklerne 

Krogsager: Er kommet godt i gang, god stemning blandt personalet. Det kan mærkes, 

at teknisk serviceleder er sygemeldt. Der er tre nye 0. klasser. 

Bygaden: Er kommet godt fra start. De nye 7. klasser er gode, har haft tre introdage 

med OL. Her mangler en afdelingsskoleleder, stillingsopslag er ude. Skal have 

ansættelsessamtaler til to lærerstillinger i næste uge.  

Højmosen: Er vendt tilbage til nye gulve og toiletter, det er blevet så fint. Har haft god 

opstart, god stemning og energi blandt personalet. 

 

 Budget 

Søren fremlagde de for skole/fritid relevante punkter fra sparekataloget. 

1. Fritid – besparelse i SFO og Klub 

2. Frederiksodde 

3. Bring your own device 

4. Rengøring 

 

 Temaer fremover 



Søren viste, hvordan et årshjul kan se ud. Den nye formand og Søren fastsætter 

datoer, på rullende dage, for det kommende skoleår. Vi blev enige om 6 møder om 

året. De kommer ligeledes med et bud på temaer. Det vil Karina og Søren mødes om. 

De tager et udkast med til næste bestyrelsesmøde. 

 

 Meddelelser 

Ingen 

 

 Evt. 

Oplæg om alkohol til forældrene på 7. årgang efterspørges. 

Bente deltager på forældremødet på 0. årgang på Højmosen den 5. september klokken 

17.00 

Der er forældremøde i indskolingen på Krogsager den 10. september klokken 16.30 – 

Lisa spørger om Sussie kan deltage fra bestyrelsen. (Lisa har spurgt – Sussie kan ikke) 

7. årgang har haft forældremøde.(Her var Sussie med, og fortalte lidt fra bestyrelsen) 

 

 

 Konstituering af bestyrelsen 

Karina er valgt som ny formand. 

Dennis er valgt som næstformand. 

Tillykke med valget til begge to. 

 

 

 

 

 


